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Pan
Tomasz Bezen
Radny Rady Miasta Kalisza

W odpowiedzi  na  interpelację  z  dnia  30  grudnia  2020  r.  w  sprawie  zainstalowania
ostrzegawczego  oświetlenia  czasowego nad przejściem dla  pieszych przy  ul.  Stawiszyńskiej
115 uprzejmie informuję jak niżej.

Zgłoszoną przez Pana Radnego sprawę skierowałem do rozpatrzenia przez Zespół ds.
organizacji ruchu będący ciałem opiniodawczym działającym przy Prezydencie Miasta Kalisza.
Ww. Zespół  po przeprowadzeniu analizy w terenie uznał,  że w tym konkretnym przypadku
najwłaściwszym  rozwiązaniem  będzie  oznakowanie  przedmiotowego  przejścia  dla  pieszych
przy pomocy aktywnych znaków D-6 wyposażonych w migające na stałe żółte lampy. W opinii
Zespołu powyższe rozwiązanie będzie dla kierowców czytelnym sygnałem ostrzegającym, że
zbliżają się do przejścia dla pieszych i muszą zachować szczególną ostrożność.

Obecnie Zarząd Dróg Miejskich przygotowuje stosowny projekt stałej organizacji ruchu
wprowadzający  powyższą  zmianę  w  oznakowaniu  drogowym.  Fizyczne  wykonanie
oznakowania nastąpi najpóźniej w terminie do 15 lutego br.

Jednocześnie uprzejmie informuję, że Komenda Miejska Policji w Kaliszu uwzględniła
prośbę Pana Radnego i częściej będzie kierowała patrole na ul. Stawiszyńską.

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek

Wiceprezydent Miasta Kalisza



Prezydent Miasta Kalisza 
Krystian Kinastowski  

Proszę Pana Prezydenta o zainstalowanie ostrzegawczego oświetlenia czasowego nad pasami na
DK 12, przy ul. Stawiszyńskiej 115.

Oświetlenie to jest niezbędne w tym miejscu. Jest tutaj bardzo duże natężenie ruchu kołowego.
Pieszy często czeka na łaskawość kierowców, żeby tu przejść przez przejście, a jest to jego prawo.
W "godzinach szczytu" komunikacyjnego graniczy to z cudem.

Dostałem wiele zgłoszeń od mieszkańców osiedli Majków i Chmielnika i Rady Osiedla Majków o
niebezpiecznym przejściu w tym miejscu. 

Cud,  że  jeszcze  nie  było  tu  groźnego  wypadku  z  udziałem  pieszych.  Kierowcy,  szczególnie
ciężarówek przekraczają na tej ulicy dowolną prędkość. 

Proszę też, w związku z tym, o zwiększenie w tej okolicy patroli policji drogowej.

Z poważaniem 

Tomasz Bezen 
Radny Rady Miasta Kalisza


